
Grundejerforeningen INGERSHØJ 

 

 

Referat fra Bestyrelsesmøde 
 

Tid: Lørdag den 22. juli 2023 efter markvandringen  

 

Sted:  Hos Maj-Britt Kastanie Alle 10  

  

Deltagere: Klaus Lykkebæk (KL), Theodore Gboualdi (TG), Maj-Britt Kjerrumgaard (MK), 

 Anders Larsen (AL, Lone Lykkebæk (LL), Pernille Jensen (PN)  

Afbud:   Thomas B Johnsen 

 

 

INDSTILLINGS- OG DRØFTELSESPUNKTER 

 

1. Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmødet 7-5-23  

Godkendt 

2. 

 

Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

3. Vores bankkonti – elektronisk 
godkendelse af fakturer. Maj-Britt og 
Klaus har nu fået materiale til at 
godkende elektronisk 

Den elektroniske godkendelse er fint oppe og 

køre.  

 

4. Status på bankkonti og opkrævning af 
årligt kontingent 

369.732 kr. på driftskomto 

212.015 kr. på opsparing 

Der mangler 3 kontingentbetalinger. Maj-Britt 

sender til Klaus der forsøger at rykke. 

 

5. Igangsættelse af de godkendte 
hastighedsdæmpende foranstaltninger 

Anders med hjælper er nu godt i gang 
med opsætningen af chikaner. Der er i 
skrivende stund opsat et sæt ekstra på 
Ingershøjvej og 2 sæt på Ahorn Alle.  

Status for den sidste opsætning på 
Mælkevej 

Anders får sat de sidste chikaner op på 

Mælkevej. 

 

Klaus rykker endnu engang for bumpet på 

Ahorn Alle hos Kalundborg Kommune. 

 

6. Fortsat opfølgning på punkter fra 
Generalforsamlingen. Herunder flg. 

Stillingtagen til små chikaner for enden af 
stikvejene 

En række biler herunder også 
kommunale biler kører for stærkt. Skal vi 
tilskrive Kommunen. Klaus fik svar fra 

 

 

Den ene bom fjernes alle steder i vores 

område, så de bliver nemmere at passere med 

f.eks. barnevogne. 

 



Grundejerforeningen INGERSHØJ 

 

 

 

INDSTILLINGS- OG DRØFTELSESPUNKTER 

 

forvaltningschefen om at der var givet 
besked til de kommunale   

foreningens hjertestarter Klaus har fået 
besked fra Top-Danmark om tilbud 

 

 
Genplantning af træer eller buske på de 
områder hvor vi skærer ned. Dette 
snakkes der om på markvandringen  

Nyt omkring Kaldredvejen. Se 
vedhæftede overskrift. Er der nogen der 
kan få hele artiklen.  

Nu har de givet hinanden håndslag på 
råstofvejen - Trafik - Sjællandske Nyheder 
(sn.dk) 

 
Diskussion om evt. ændrede tider til 
græsslåning mm. Punktet blev diskuteret 
på vores fællesmøde. Der er ingen fælles 
holdninger. 

Status om  ansøgning om tilladelse til et 
vejbump på asfaltdelen på Ahorn Alle 

Kommunen har skrevet til de steder hvor deres 

biler kører. 

Det blev vedtaget at sige ja tak til tilbuddet om 
forsikring. 

Klaus undersøger prisen på en ekstra 
hjertestarter. 

Dette skønnes ikke nødvendigt på nuværende 

tidspunkt. 

 

Klaus videresender artikel, når han får den fra 

Kalundborg Kommune. 

 

 

 

 

Se senere under punktet emner fra 

fællesmødet. 

 

 

Se længere oppe i referatet.  

7. Svar til Tove Rosenørn Svarskrivelse laves af formanden og udsendes 

til bestyrelsen efter fælles bearbejdelse på 

bestyrelsesmødet. 

 

8. Opfølgning efter markvandring  

 

Klaus skriver til dem der skal have klippet ned. 

Vi kikkede på de henvendelser vi fik.  

Maj-Britt sender alle henvendelserne til Klaus 

der svarer på dem. 

Knud: Elm overfor Lindestien 1, indklip ved 

hjørnet af Hasselvej, Den ene af bommene 

fjernes alle steder i vores område,  

Indklip ved begge grønne stier ved Ahorn Alle 

18, 

Træ på Mælkevej fjernes 

https://www.sn.dk/kalundborg-kommune/nu-har-de-givet-hinanden-haandslag-paa-raastofvejen/
https://www.sn.dk/kalundborg-kommune/nu-har-de-givet-hinanden-haandslag-paa-raastofvejen/
https://www.sn.dk/kalundborg-kommune/nu-har-de-givet-hinanden-haandslag-paa-raastofvejen/
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INDSTILLINGS- OG DRØFTELSESPUNKTER 

 

Indklip ved Tørvemosevej pga udsyn 

2 fyrretræer ved Kaldredvej 

Ahorn Alle skrabes Der er sendt besked til 

Knud om tilbudsgivning. 

9. Orientering fra fællesmødet med de 
andre grundejerforeninger. 

Klaus kontakter Plantagen omkring deres 

eventuelle ansøgning om en sammenlægning. 

Øvrige punkter blev gennemgået. 

10. Græsslåningsaftale for 2023 

Status ved Anders  

Aftalen kører fint.  

Det overvejes om vi skal lade et område 

forblive u slået, i forhold til biodiversitet. Tages 

op på et senere bestyrelsesmøde. 

11.  Aftale om støvdæmpning af vejene samt 
udjævning af skærverne. Status ved 
Anders. 

Bestyrelsen Diskuterede om vi fremadrettet 

skal støvbinde på Ingershøjvej, efter at Birkely 

og Plantagen har meddelt, at de ikke vil være 

med til støvbinding fra 2024. Anders snakker 

med de 2 grundejerforeninger. 

12. Eventuelt Intet. 

13. Datoer og værtskab for kommende 

møder.  

 

Lørdag den 28. oktober kl. 11.00 hos Lone og 

Klaus Lindestien 1. 

15. 

 

Foreløbige punkter til kommende møde d Diverse opfølgning 

 

Referatet skrevet af. 

Lone / Klaus Lykkebæk  


